
 

 

 

 
 

  

 

 

ACTA REUNIÓ AFA - DIMARTS 10 D’OCTUBRE  DE 2023 
HORA: 21.30 
 
Assistents: SG, RB, OM, NA, CL, JS, AR, EV, PL, JR, SA, IB, XV, NF, NB, 
MG, LV, MN, JL, PP, LG, LN, EG, DP, MV, JA, AM, LM, AV, FCB, JN, RM, EG, 
AW, MG, NG, AC, AB, MC, IF, NF, RM, MG, DR, AF, TL, SR, MV, RH, PV, ER, 
L, MD, SM, JM, SB, CR, CS, RH.  
 
Ordre del dia: 
 
1. Benvinguda.  
Agraïts perquè som moltes les famílies connectades. SOS! Hi ha comissions molt 
fluixes. En especial: extraescolars i festes. Alguns dels assistents ja s’apunten a les 
comissions. Se’ls passarà l’enllaç perquè hi puguin accedir.  
 Festes: per manca de persones que col·laboren, per exemple, aquest any s’ha 
eliminat la paradeta de venda de pastissos. Només es regalarà fruita i castanyes.  
 
2. Comissió biblioteca 
La Sílvia agraeix les noves incorporacions (AÁ, LM, EP i SM) a la comissió de 
biblioteca perquè gràcies a aquestes s’han pogut mantenir els tallers. Els tallers 
estan sent un èxit i funcionen molt bé, les famílies estan molt contentes. Caldria fer 
més èmfasi i insistir en els grups d’alumnes més grans, ja que és on hi ha menys 
assistència. 
 
La iniciativa “un llibre a punt” no ha tingut gaire èxit i només s’han aconseguit uns 6-
7 exemplars per aula.  
 
Sant Jordi: s’ha fet una proposta, des de la comissió a l’escola per fer un certamen. 
Estem esperant la resposta del claustre.  
 
3. Comissió d’extraescolars 
Les inscripcions han anat bé i hi ha forces usuaris. Tanmateix, cal redactar unes 
normes de cara al curs vinent per garantir l’estabilitat de les extraescolars, com per 
exemple que si s’apunten no poden causar baixa al menys durant un trimestre. La 
demanda ha estat força alta, sobretot a escacs i circ, el que ha suposat haver 
d’ajustar l’horari amb el menjador.  
Es valora molt bé la gestió interna però la feina extra que ha hagut de fer 
l’adminisitrativa- la Maite, ens ha suposat un cost d’uns 600€. Això, en part, és 
perquè la comissió d’extraescolars s’ha de refer i distribuir tasques. L’AFA no pot 
assumir un segon any d’aquestes despeses i sinó caldria passar a una gestió 
externa, cosa que faria perdre nivell i talleristes com els de circ i escacs que són molt 
valorats.  



 

 

 => Piscina: es tracta a precs i preguntes.  
 
4. Altres: loteria i calendaris. Ja s’ha repartit la loteria. Han col·laborat forces 

famílies de la Junta a segellar, etiquetar, etc. També s’informa que aviat la 
Marian començarà a fer les fotos pels calendaris. En XV i la RB s’ofereixen 
voluntaris per a ajudar en aquesta tasca. 
 

5. Precs i preguntes.  
 
 a) Per què la piscina no es fa en horari lectiu? Ja ha sortit en altres reunions. S’explica 
en aquesta que l’escola té bona voluntat i que s’està mirant per a iniciar aquest curs - prova 
pilot- o el curs vinent.  
 
 b) Es demana pel pati i per si hi ha una comissió. S’explica que hi ha una comissió 
mixta que caldria reactivar. Es demana si seria possible posar un ombrejat al pati. Això es 
treballarà des de la comissió mitxa. Caldran, però, mans.  
  
 c) Sorgeix el neguit/proposta de fer algun taller de sensibilització sobre gènere i/o 
sexualitat (relació amb el documental “Generació porno”). Es comenten idees com: 
Mandràgora, Fil a l’agulla o Anna Sàlvia, més enfocada a famílies. També es pot comentar 
amb la regidora, la SC, per veure si des de l’Ajuntament tenen previst fer alguna cosa.  
 
 d) S’ha de posar solució a la reixa malmesa i el container que té l’AFA al pati. O la 
reforcem o ho buidem. Cal esbrinar si el que tenim allà s’ha de guardar.  
 
 e) A finals de curs es va passar una enquesta als usuaris de menjador i les 
valoracions que fan les famílies són bones.  
 
 f) Problemàtica WC: el problema persisteix. Ara que hi ha nou govern cal insistir. 
L’Agnès es proposa per liderar una comissió que tracti aquest tema. Coincidim, però, que 
o fem soroll o no aconseguirem res.  
 
 g) Ventiladors: tenim els diners per a fer la inversió però no és legal. Necessitem que 
sigui l’escola la que contracti l’obra i la que ho pagui i l’escola no té els diners. Tampoc 
podem fer una donació. Estem esperant a veure si els tràmits fets donen resultat. 
Mentrestant, la IF es posarà en contacte amb personal de l’Ajuntament per veure si podem 
avançar alguna cosa.  
 
 La propera reunió serà l’assemblea extraordinària per a aprovar pressupostos del 
curs vinent. Serà la setmana del 20 de novembre però presencialment perquè aquestes ho 
han de ser. 
 
  

 
 
  
 
 
   
 
 


